
 

 

 

 

Fråga till Ks ordförande Michael Plogell om integrationsstrategi. 

 

Integrationsstrategin som antogs 2017 syftar till att tydliggöra kommunens integrationsarbete, 
och anger hur kommunen ska arbeta över tid för att underlätta och påskynda 
integrationsprocessen för de nyanlända som bosätter sig i kommunen. 
Till integrationsstrategin är en handlingsplan med insatser kopplad. Handlingsplanen 
ska revideras årligen. 
 
Jag undrar: hur går arbetet med strategin och revideringen av handlingsplanen? 
 
 
  

 

Bollebygd 2019-11- 13 

Ulf Rapp  

 

  

 

 

 

 

 


